
Zápisnica zo zasadania komisie vytrvalostného jazdenia dňa 13.6.2023           

vo Zvolene 

Prítomní členovia: Mgr. Vladimír Pažitný, Rastislav Supek, Róbert Rovný, Vratislav Gallo, Ing. 

Zuzana Ciranová 

neospravedlnený: Alexander Nálepka 

Predseda komisie navrhol na zapisovateľku Zuzanu Ciranovú a overovateľov Rastislava Supeka 

a Vratislava Gallu. 

HLASOVANIE: ZA – 5 / PROTI – 0 / ZDRŽAL SA – 0 / NEHLASOVAL – 1 

Zapisovateľ: Ing. Zuzana Ciranová 

PROGRAM: 

1. Zhodnotenie doterajšieho priebehu sezóny 2023 
2. KAĽAMENOVÁ 
3. Šampionáty 2023 
4. M-SR 2023 
5. Rôzne  

 
Komisia schválila program 

HLASOVANIE: ZA – 5 / PROTI – 0 / ZDRŽAL SA – 0 / NEHLASOVAL – 1 

1. Zhodnotenie prebiehajúcej sezóny 

Sezóna zatiaľ prebieha podľa kalendára.  Jediný problémový pretek, ktorý sa zrušil bol pod 

organizáciou JC Farma Gíreth Kaľamenová, ktorému sa bude venovať podrobne v bode 2. 

Pripravujú sa Majstrovstvá Slovenska v Topoľčiankach a zatiaľ vyzerá, že bude dostatok 

jazdcov, aby sa mohli korektne uskutočniť. V tejto sezóne pribudol aj nový organizátor 

pretekov na strednom Slovensku. 

2. Kaľamenová 

Dňa 26.-27.6.2023 bolo plánované podujatie Cena rodu Rákovských v Kaľamenovej podľa 

schváleného rozpisu (viď.príloha rozpis). Do začiatku pretekov dňa 26.6.2023 nebol 

prítomný dostatočný počet činovníkov potrebných pre otvorenie (vet.komisia) a prítomný 

bol len predseda vet.komisie MVDr. Zuzana Žežulková. Predseda KVJ dostal v čase 

plánovaného otvorenia vet. kontroly telefonát od viacerých účastníkov podujatia medzi, 

ktorými boli traja členovia KVJ, že aktivita zboru rozhodcov je divná lebo hlavný rozhodca 

dovolil otvoriť veterinárnu kontrolu. Podstatným momentom bola absencia členov 

veterinárnej komisie, čo je v duchu pravidiel neprípustné. Napriek naliehaniu účastníkov 

predseda zboru rozhodcov a člen usporiadateľa trvali na pokračovaní veterinárnej vstupnej 

kontroly. Po už spomenutých telefonátoch účastníkov a členov KVJ sa napätie začalo 

stupňovať čo vyvrcholilo nevhodným správaním a verbálnymi útokmi zo strany 

usporiadateľa JC Farma Gíreth, a to konkrétne zo strany tajomníka pretekov Mgr. Jozefa 

Gíretha, ktorý je aj predsedom klubu, ktorý tento pretek organizoval. Detaily tohto útoku 



a hlavne k členom KVJ nie je vhodné na tomto mieste publikovať, ale stojí za spomenutie, 

že do konfliktu sa snažil zatiahnuť i ostatných funkcionárov organizačného výboru, čím 

k napätej atmosfére prispieval. Treba zopakovať, že správanie sa Jozefa Gíretha bolo 

skutočne nevhodné, neúctivé , nešportové a plné vulgarizmov až po osobné útoky, a to 

hlavne k členom KVJ. V zásade pán Július Kováč ako predseda zboru rozhodcov mal v čase 

v rukách možnosť situáciu upokojiť, ale treba povedať, že preteky bez úplného počtu 

činovníkov veterinárnej komisie bolo neprípustné z jeho strany otvoriť.  Nakoniec predseda 

zboru rozhodcov zvolal poradu, a to nie členov zboru rozhodcov, ale účastníkov pretekov. 

Na porade oznámil, že rozhodnutie, či preteky budú alebo nie podá ráno (ak sa podarí 

doplniť komisiu vet.rozhodcov). V tejto súvislosti treba pripomenúť, že počas prebiehajúcej 

komunikácie vyšlo najavo, že organizátor o skutočnosti, že veterinárni rozhodcovia v čase 

plánovanie otvorenia súťaže nebudú prítomní vedel niekoľko dní vopred a napriek tomu 

nepodnikol relevantné kroky na vyriešenie situácie, ale naopak snažil sa o spustenie 

preteku nekorektným spôsobom a tlačil členov zboru rozhodcov do obchádzania pravidiel 

a vyhnutiu sa zrušeniu podujatia. Jedným z riešení by bolo informovať v dostatočnom 

predstihu už prihlásených jazdcov a zverejniť situáciu korektným spôsobom, aby predišiel 

k zbytočným nákladom pre účastníkov a prieťahom pri vracaní štartovného a poplatkov za 

ustajnenie a náklady na dopravu, ubytovanie pre účastníkov, ktoré vrátené neboli. Je veľmi 

ťažké vyčísliť všetky náklady, ktoré boli spojené s nekorektným správaním organizátora 

(strata času a podobne). Podobné situácie v rôznych formách sa opakujú pri tomto 

organizátorovi opakovane, ale KVJ sa snaží vždy problém vyriešiť, ale nikdy nebol vyriešený 

radikálne. Nie je mysliteľné ani správne, aby sa nedodržiavali pravidlá, športová disciplína, 

ale aj zásady slušného správania a je nutné vyvodiť dôsledky. Nekorektné správanie 

organizátora smerom ku SJF, KVJ a širokej jazdeckej verejnosti (nedodržiavanie smernice, 

podávanie rozpisov neskoro, obchádzanie pravidiel...) 

Uznesenie: 

Návrh KVJ pre Mgr. Jozefa Gíretha ako štatutárneho zástupcu JC Farma Gíreth Kaľamenová 

a tajomníka pretekov na disciplinárnu komisiu. 

HLASOVANIE: ZA – 5 / PROTI – 0 / ZDRŽAL SA – 0 / NEHLASOVAL – 1 

 

3.  Šampionáty 

V sezóne 2023 sa chystajú tri šampionáty a Majstrovstvá Slovenska v Topoľčiankach. 

Majstrovstvá sveta juniorov a mladých jazdcov sa uskutočnia vo Francúzsku a momentálne 

máme kvalifikovanú len jednu jazdkyňu Miriam Kmeťová. Majstrovstvá Európy sa budú 

konať v Ermele v Holandsku a snahou je postaviť na štart tím aspoň troch jazdcov. 

Kvalifikáciu majú splnenú traja jazdci – Mário Hoffman, Michaela Supeková a Martin Gallo. 

Kvalifikáciu splniť majú ešte šancu dvaja jazdci – Miriam Kmeťová a Viera Smolinská, čo by 

znamenalo pre reprezentáciu úplný tím piatich jazdcov.  

O majstrovstvá sveta mladých koní zatiaľ prejavila záujem zatiaľ len jedna jazdkyňa Barbora 

Mazúrová, ktoré sa budú konať v Padise Estónsko.  

K reprezentácií zaznel návrh na oblečenie na šampionáty, ktoré by malo byť vhodné 

a použiteľné pre vytrvalostné jazdenie. Návrh predsedu na rovnaké prilby pre celý 

slovenský tím, aby bol viditeľný počas preteku a dobre rozpoznateľný aj pre servisný tím – 



je to štandard všetkých krajín vo svete. Vhodné by boli aj rajtky použiteľné aj priamo na 

trati pre pretekárov a funkčné bundy na deň závodu.  

 

 

4. MSR 2023 

Majstrovstvá slovenskej republiky sa tento rok budú konať  Národnom žrebčíne 

Topoľčianky pre juniorov na trati dlhej 100 km a pre seniorov ako dvojdňový pretek 2x70 

km. Zatiaľ vyzerá dostatočný počet účastníkov na korektné usporiadanie majstrovského 

preteku. 

 

5. Rôzne 

Na sekretariát SJF prišli dve žiadosti na doplnenie komisie, ale momentálne nie je dôvod na 

rozšírenie komisie. Skôr sa plánuje zníženie počtu členov komisie. Predseda KVJ navrhol, že 

mailom bude kontaktovať člena komisie Alexandra Nálepku, ktorý nereaguje na maily 

a nezúčastňuje sa hlasovaní.  

 

Vo Zvolene  dňa 13.6.2023 

Zápisnicu zapísala Ing. Zuzana Ciranová, v.r. ..............................................................  

 

Zápisnicu overili Rastislav Supek, v.r. ............................................................................ 

 

Vratislav Gallo, v.r. ............................................................................ 


